
henger ikke på «greip». Det er viktig 
ikke å selge ut «arvesølvet». Vi må 
være trygge på at disse viktige norske 
selskapene forblir norske og det er 
staten den beste garantist for. Samtidig 
gir de store utbytter til den samme 
staten og dermed tilbake til samfunnet.

I fjor ble det gitt skattelette på 
millioner av kroner. Hvor mye 
merket du og jeg til det? Ingenting. 
Skattelettelsen ble gitt til de med 
store inntekter, ikke til vanlige folk. 
Signalene er at de velstående skal få 
mer i fremtiden. I årene etter krigen 
har skatten vært et virkemiddel for å 
fremme likhet i samfunnet, samtidig 
som alle skulle bidra etter evne. De 
skattereduksjonene det nå legges 
opp til, vil føre til større økonomiske 
ulikheter, noe som ikke er god 
samfunnspolitikk.

Det er viktig at vi i Fagforbundet 
fortsetter kampen for større likhet 
og et trygt arbeidsliv med trygge faste 
jobber for alle.
 

Bjørn M Johnsen

Foran fjorårets stortingsvalg var 
de nåværende regjeringspartnerne 
tydelige på at de ville «modernisere» 
arbeidslivet. Nå har de lagt frem 
regjeringens nye arbeidslivsreform. 
Det er forslag om å forandre arbeids-
miljøloven som styrker arbeidsgivers 
rettigheter og dermed reduserer de 
ansattes innflytelse. De foreslåtte 
endringene vil føre til flere midlertidige 
ansettelser, utvidede rammer for 
bruk av overtid og langturnuser, 
økt adgang til søndagsarbeid og ulik 
lønn for vikarer og faste ansatte. 
De foreslåtte forandringene til flere 
midlertidige ansettelser vil føre en til 
større grad av utrygghet og usikkerhet 
for den enkelte. Forutsigbarheten 
for egen hverdag reduseres og 
varslingsmulighetene på arbeidsplassen 
svekkes. Dette er et langt skritt tilbake 
for et velorganisert arbeidsliv.

Regjeringen varsler også at de vil selge 
statsaksjer i bøtter og spann, samtidig 
som Norge har et pensjonsfond på 
flere tusen milliarder som investeres 
i utenlandske aksjer. Staten skal selge 
aksjer i Statoil, Telenor, DnB og andre 
veldrevne norske selskaper som har 
sine hovedkontorer her hjemme, og 
fortsette å kjøpe aksjer i selskaper 
som Coca-Cola og McDonalds. Dette 
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